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Onderwerp lntrekken vergunning Campus 458

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Vergunningverlening

Portefeuitlehouder Wethouder Lok

Schriftelijke vraag

ln de krant hebben we gelezen dat de vergunning voor de Campus A58 ingetrokken wordt.
De 168 bezwaren zijn ertoch welveel. Eerder heeft de VLP tijdens een brainstormsessie al

eens geopperd om de locatie van het plan van LCP te ruilen met het plan van Akkermans
(project met zonnepanelen). Dit geeft alleen maar winnaars; de bezwaarmakers krijgen
geen groot logistiek centrum voor hun deur en LCP zit met het logistiekcentrum in een
gebied met een betere infrastructuur voor de aan- en afvoer per vrachtwagen. Ook biedt
het een mogelijkheid om het vervuilde grondwater onder het voormalige Philipsterrein te
zuiveren.
Wij beseffen ons terdege dat ook de provincie hier iets van moet vinden.

ln dit verband stelt de VLP de volgende vragen

L. Klopt het dat LCP een verzoek tot intrekken van de vergunning heeft ingediend bij de
gemeente?

2. Zo ja, gaat u ditverzoek inwilligen en worden hieraan dan nogvoorwaarden aan
gesteld?

3. Wat is uw visie op een mogelijke ruil en wat zijn in uw visie mogelijke bezwaren?
4. Welke stappen en of maatregelen dienen genomen te worden om deze bezwaren weg

te nemen, zodat deze ruil gerealiseerd kan worden?
5. Bent u bereid met alle betrokken partijen om de tafel te gaan zitten en de

mogelijkheden te onderzoeken of de zonnepanelen op het voormalige Philipsterrein
Philips kunnen komen en het logistiek centrum van LCP op het terrein van Akkermans?

Namens de fractie van de VLP,

Jos Heeren



Wii beantwoorden uw vraoen als volqt

1) Klopt het dat LCP een verzoek tot intrekken van de vergunning heeft ingediend bij
de gemeente?

Nee, dat is onjuist. LCP heeft aangegeven voornemens te zijn de vergunning in te
trekken.

2'l Zo ja, gaat u dit verzoek inwilligen en worden hieraan dan nog voorwaarden aan
gesteld?

lndien dit verzoek wordt ingediend werken wij hieroon mee.

3) Wat is uw visie op een mogelijke ruil en wat zijn in uw visie mogelijke bezwaren?

Een mogelijke ruil kan interessant zijn, mits dit voor beide partijen aonvoordbaar
en hoolbaar is. De bestemming von het terrein Akkermans is ogrørisch
buitengebied, dat betekent dot het op dit moment niet mogelijk is.

4) Welke stappen en of maatregelen dienen genomen te worden om deze bezwaren
weg te nemen, zodat deze ruil gerealiseerd kan worden?

Noast de deelnemende portijen zal overleg moeten plaatsvinden met de Provincie
Noord-Brobant. lmmers beide percelen hebben niet dezelfde bestemming.

5) Bent u bereid met alle betrokken partijen om de tafelte gaan zitten en de
mogelijkheden te onderzoeken of de zonnepanelen op het voormalige
Philipsterrein Philips kunnen komen en het logistiek centrum van LCP op het
terrein van Akkermans?

Zie antwoord op vraag 4

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd

Het & wethoude IS,
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